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COMISSIÓ PERMANENT 

 
 

Acta de la sessió del 09 d’ octubre del 2012 

 

Sota la presidència del Sr. Carles Agustí, Comissionat de Participació Ciutadana i 

Associacionisme, s’inicia la sessió a les 19:15 hores, a la Sala Consolat de Mar de 

l’Ajuntament de Barcelona. 

 

Assistents  

 

Sr. Pau González, president del Consell de Joventut de Barcelona (CJB) i vicepresident 

primer del Consell de Ciutat; Sr. Alejandro Goñi, president de PIMEC-Comerç i 

vicepresident segon del Consell de Ciutat; Sr. Enric Estrenjer, de l’apartat de Persones 

d’Especial Rellevància Ciutadana; Sr. Guillem Espriu, en representació del Partit dels 

Socialistes de Catalunya (PSC); Sr. Emilio Ruiz, de l’apartat de Persones del Registre 

Ciutadà; Sra. Yolanda Españó, en nom de la Federació d’Associacions de Mares i Pares 

d’Alumnes de Catalunya (FAPAC); Sra. Elisenda Rius, de l’apartat de Persones d’Especial 

Rellevància; Sra. Victòria Miquel, en nom del Consell d’Associacions de Barcelona( CAB) 

Sra. Glòria Martín  del Partit Popular de Catalunya (PPC); Sr. Jordi Gras, representant del 

Consell Ciutadà de Sant Martí; Sr. Enric Canet, en representació de Casal dels Infants per 

l’acció social als barris Sr. Carles Aledo, de l’apartat de Persones del Registre Ciutadà; 

 

Assistits per la Sra. Berta Clemente, secretària del Consell de Ciutat, i pel Sr. Orland Blasco, 

tècnic del Consell de Ciutat. 

S’excusen 

 Sr. Joaquim Forn, Primer Tinent d’alcalde; Sr. Jordi Portabella, en nom del Grup Municipal 

d’Unitat per Barcelona (UpB; Sra. Roser Vallhonesta, en nom del Consell Ciutadà d’Horta-

Guinardó; Sra. Eulàlia Perarnau, en nom del Secretariat d’ Entitats Sants, Hostafrancs i la 

Bordeta; Sr. Joaquim Mestre en representació del Grup d'Iniciativa per Catalunya Verds-

EsquerraUnida i Alternativa (ICV- Euia); Sr. Antonio Navarro, en representació del Consell 
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Assessor de la Gent Gran. Sra. Raquel Díaz, en representació del Consell Rector de 

l’Institut Municipal de Persones amb Discapacitat (IMD) 

 

ORDRE DEL DIA  

1. Aprovació  de les  darreres  actes  i seguiment  d’ acords.  

2. Activitat del Consell. 

3. Valoració de passat plenari . 

4. Grup de treball de crisis i temes socials. 

5. Altres Assumptes. 

 

1. Aprovació acta darrera permanent i seguiment  acords. 

S’ aprova l’ acta amb l’ esmena de la Sr. Enric Estrenjer que esmena el seu cognom. 

Fem repàs d’ acords. 

2. Activitat del Consell. 

La secretaria explica que s’ esta reformant el Reglament i que un cop es faci el darrer grup 

de treball ja es podrà aprovar 

El Sr. Guillem Espriu pregunta més o menys això quan serà. 

El Sr. Carles Agustí  explica els grups de treball que posarem en marxa: seguiment del 

PAM, pressupostos i  OOFF, temes socials.. 

El Sr. Guillem Espriu  pregunta quan farem el grup de treball de pressupostos perquè 

afegeix que els grups no tenen encara la informació. Afegeix que caldrà demanar la 

informació del liquidat del 2012. 

El Sr. Pau González afegeix que seria molt interessant, tot i que reconeix que és difícil, 

poder treballar els pressupostos amb el PIM, que a la vegada es vincula al PAM. També vol 

fer la reflexió de que l’ altre procés de PAM amb l’ anterior govern el tema indicadors va 

ser complicat, ja que els indicadors s’ anaven variant i al final costava saber que s’ estava 

avaluant i generava frustració, demana que això no passi. 

També vol preguntar que passarà amb els 7 districtes que no tenen PAD aprovat i com es 

vincularan els PADS al PAM, recorda que el PAM s’ aprovat amb els vots en contra de PP i 

ICV-euia i amb l’ abstenció del PSC i que només ha votat a favor, a més del govern, UPB. 
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El Sr. Carles Agustí respon que el PAM està aprovat per la ciutat. Que els electors van 

votar a les eleccions municipals, la majoria va escollir que guanyés CIU, que  va guanyar 

però amb només 14 Regidors  dels 41 que conformen el Consell Plenari. Això vol dir que 

els 5 grups del consistori han de treballar per tal de trobar acords. Als districtes on no s’ha 

aprovat el PAM,  cada tema s’ anirà debatent per arribar a consensos  amb els grups. 

El Sr. Guillem Espriu  explica que a Sarrià Sant Gervasi el PAD es va aprovar tot i que el PSC 

va votar en contra, perquè CIU té majoria i que és important treballar la participació en els 

PADS  afirma que als districtes de les Corts i Gràcia van trobar predisposició per a  poder  

treballar i arribar a acords. 

El Sr. Pau González explica que està d’ acord amb les reflexions, però també afegeix que 

no en tots els districtes el PSC  estava predisposat  a pactar. 

La Sra. Glòria Martin comenta que els PAD no van tenir procés d’ informació pública. 

El Sr. Alejandro Goñi diu  cada any hem de córrer pels pressupostos. 

El Sr. Orland Blasco diu que  només fa dos anys que fem dictamen. 

El Sr. Emilio Ruiz diu que caldria fer un grup de treball estable de pressupostos i que cada 

sis mesos per exemple al julio, féssim valoracions. 

El Sr. Enric Estrenger diu  que  al Consell Ciutadà  es treballen també els pressupostos però 

que a les reunions sovint tot són polítics i poca societat civil. 

El Sr. Jordi Gros diu que falta proximitat participativa als barri i als districtes i més 

dinamització, els consells ciutadans no han de ser només informatius sinó la gent no hi va. 

La Sra. Victòria Miquel  diu que d’ aquest tema ja es parlava quan ella va entrar fa un any 

al Consell. 

El Sr. Carles Agustí diu que ell mateix veu que cal reformar el model i que per això s’ estan 

modificants les normes, valora que els consells de barri funcionen força bé. 

La Sra. Elisenda Rius diu que cal saber dinamitzar i que quantitat en participació no 

sempre és qualitat 

La Sra. Yolanda Espanyo diu que quan la gent vota, no vota que surtin 14 regidors sinó 

que vota un programa i és cert que s’han de pactar tots els grups i que la ciutadania 

demana justament això. 
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El Sr. Guillem Espriu diu que el PAM ha trigat 16 mesos i s’ha donat una casuística que vol 

deixar de manifest. A l’ anterior mandat es va trigar molt en l’ acord polític però menys en 

l’aprovació inicial, en aquest pam s’ha trigat menys en l’ acord polític i més en tot el 

procés inclosa l’ aprovació inicial, cal plantejar-se  si és tan necessari fer un PAM quan el 

govern està en minoria i sobretot com es fa el procés  i vol senyalar que som la única 

ciutat on es fa.  

3. Valoració de passat plenari . 

El Sr. Carles Agustí diu que el plenari el valora positiu tot i que troba que el punt del PAM i 

el d’ estat de la ciutat són massa semblants. 

El Sr Alejandro Goñi diu que va ser una oportunitat perduda ja que els grups politics es 

van enfrontar  entre ells, ja tenen el seu lloc per fer-ho, que no és el Consell de Ciutat. 

El Sr. Emilio Ruiz  valora el plenari negativament , donat que els partits es barallen i no 

valoren el dictamen. 

El Sr. Carles Agustí diu que entén que l’ alcalde es va referir a d’ altres partits i que els 

partits havien de respondre. 

La Sra. Glòria Martin diu que es vol disculpar, es va veure  forçada a parlar en sentir 

al·lusions al seu Grup. 

El Sr. Pau González diu que  ell creu que els grups si han de parlar, però no barallar-se 

entre ells sinó opinar sobre el dictamen del Consell de Ciutat. 

El Sr.  Enric Canet diu que  la permanent podria exposar com veu la ciutat amb un DAFO 

d’aquesta manera la permanent podria exposar de manera més dinàmica com veu la 

ciutat, quins punts i febles i l’ Alcalde com la veu també i es podria generar més debat. 

 

4. Grup de treball de crisis i temes socials. 

El Sr. Pau González diu que està mot d’ acord en el tema però que no li acaba de 

convèncer la forma com s’ha fet ja que hi havia temes en una llista i no s’ha donat retorn. 

 

El Sr. Enric Estrenjer diu que molts temes de la llista estan relacionats amb temes socials. 
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5. Altres Assumptes.  

 

 

ACORDS 

 Fer un grup de treball estable de pressupostos 

 Fer un grup estable de PAM 

 Treballar els indicadors  per al seguiment del PAM 

 Treballar el plenari de l’ estat de la ciutat tot fent que la permanent presenti de 

manera més clara, com un DAFO   

 Fer el plenari de l’ estat de la ciutat sol, en la mesura del possible. 

 

 

 

 

Certifica la secretària del Consell de Ciutat: 

 

 

 

 

Berta Clemente  

 


